

## Notice to Shareholders

### Change of the Annual Ordinary and Extra Ordinary General Assembly Meetings to Virtual Format

Dear Shareholders,

In light of the current regional developments, and in the interest of ensuring the safety and convenience of all shareholders, please be advised that the Annual Ordinary and Extra Ordinary General Assembly Meetings of Solidarity Bahrain B.S.C. scheduled on 12 March 2026 at 01 :00 PM will be held virtually through the Bahrain Clear eAGM platform, instead of physical attendance.

Shareholders and proxy holders wishing to attend the meeting and exercise their voting rights electronically may access the meeting portal through the following link:

<https://eagm.bahrainclear.com/en/>

To participate in the meeting:

1. Visit the portal and select the Company's logo to access the meeting page, where the agenda, reports, proxy form, registration options, and user guide are available.
2. Once registration opens, select the appropriate option (Shareholder Registration or Proxy Holder Registration).
3. Complete the required details, upload the necessary supporting documents, and submit the registration for approval.

Important:

- Proxy holders must submit the proxy form electronically at least 24 hours prior to the meeting through the same portal.
- Approved shareholders and proxy holders will receive their login credentials via SMS and email prior to the meeting.

For any assistance regarding registration or access to the meeting, shareholders may contact the support team through the contact details available on the eAGM portal.

إشعار إلى السادة المساهمين  
تغيير انعقاد الجمعية العامة العادية و غير العادية إلى صيغة افتراضية عن بعد دون الحضور الشخصي

السادة المساهمون الكرام،

في ضوء التطورات الإقليمية الحالية وحرصاً على سلامة وراحة جميع المساهمين، نود إفادتكم بأن اجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية لشركة سوليدرتي البحرين ش.م.ب. والمقرر عقده بتاريخ 12 مارس 2026 في تمام الساعة 01:00 ظهراً، سيعقد افتراضياً عبر منصة اجتماعات الجمعية العمومية السنوية الالكترونية eAGM التابعة لـ البحرين للمقاصة، وذلك بدلاً من الحضور الشخصي.

يمكن للمساهمين ووكلائهم الراغبين في حضور الاجتماع وممارسة حقوقهم في التصويت إلكترونياً الدخول إلى بوابة الاجتماع من خلال الرابط التالي:

<https://eagm.bahrainclear.com/en/>

**للمشاركة في الاجتماع:**

1. زيارة منصة eAGM واختيار شعار الشركة التي ترغب بحضور اجتماعها للدخول إلى صفحة الاجتماع، حيث يتوفر جدول الأعمال، التقارير، نموذج التوكيل، خيارات التسجيل، ودليل المستخدم.
2. عند فتح باب التسجيل، يرجى اختيار الخيار المناسب (تسجيل المساهم أو تسجيل الوكيل)
3. استكمال البيانات المطلوبة، ورفع المستندات الداعمة اللازمة، ثم تقديم طلب التسجيل لاعتماده.

**ملاحظة هامة:**

- يجب على الوكلاء تقديم نموذج التوكيل إلكترونياً قبل موعد الاجتماع بما لا يقل عن 24 ساعة عبر منصة eAGM
  - سيتم إرسال بيانات الدخول إلى الاجتماع عبر الرسائل النصية والبريد الإلكتروني إلى المساهمين والوكلاء المفوضين الذين تمت الموافقة على طلبات تسجيلهم، وذلك قبل موعد انعقاد الاجتماع.
- لأي مساعدة تتعلق بالتسجيل أو الدخول إلى الاجتماع، يمكن للمساهمين التواصل مع فريق الدعم من خلال بيانات الاتصال المتوفرة على منصة eAGM